
Referat elevråd 15/01-24

Sak 1Banefordeling

Kort tilbakemelding fra trinnene:

7. trinn: ok som nå, men trenger ikke morgen
6. trinn: bruker ikke banen på morgenen, bytte/mer storefri mot 5./slutten av dagen?
5. trinn: ok, kanskje enda mer banetid
4. trinn: fint som det er, ønsker stor bane 1 gang eller mer
3. trinn: ønsker banen i storefri fredag, trenger ikke når det er svømming

Elevrådet har prøvd å møte flest mulig av innspillene som kom, og har lagd en ny
banefordeling. Denne er delt ut til kontaktlærerene og henger oppe på skolen.
Gjelder fra tirsdag 16. januar.
Minner om: ikke lov å bruke banen når det er andre trinn som har den.

Sak 2Vi jobber med saker

● Jente- og guttedo
Nå henger det nye fine skilt som viser om det er jente- eller guttedo.
Vi fortsetter denne ordningen.

● Planlegge vinterhygge-dag
Vi jobber videre med dette, mer info kommer.

● Spørsmål fra “tilsyn om miljørettet helsevern”
Elevrådsstyret har svart på spørsmål som handler om trygghet og trivsel
på skolen vår. Snart kommer det noen fra kommunen som skal på
“inspeksjon” og se på at skolen vår er så trygg og god som den kan
være.

Dato for neste elevråd kommer snart.
Da blir det bytte - nye tillitselever (vara fra i høst) og ny elevrådskontakt -
Yngve. Minner om at elevrådsstyret og vara på 7. trinn fortsetter som før.

Skrevet av Ingunn, elevrådskontakt.


